
Ochrona przyrody w mieście, chwasty na pętli, plac zabaw na Zabłociu

2024-09-26

Jakub Kosek interpeluje w sprawie utrzymania zieleni na pętli Krowodrza Górka, Grażyna Fijałkowska

pyta o remont ul. Dekerta i budowę placu zabaw Stacja Wisła, a Joanna Hańderek porusza ważny temat

polityki miasta w zakresie ochrony przyrody i ochrony drzew.

Radny Jakub Kosek interpeluje do Prezydenta w sprawie utrzymania zieleni na pętli Krowodrza

Górka. Jak zgłaszają mieszkańcy, chwasty nie były wyrywane w tym miejscu od kilku miesięcy i

obecnie osiągnęły wysokość około 1,5 metra, całkowicie zacieniając krzewy ozdobne, które

zostały posadzone na rabatach. Radny prosi o podjęcie działań mających na celu usunięcie

chwastów z terenu pętli Krowodrza Górka.

Radna Joanna Hańderek zwraca się do Prezydenta z interpelacją w sprawie wycinania drzew w

Krakowie. Radna przytacza w swojej interpelacji przykłady legalnych i nielegalnych wycinek

drzew i pyta Prezydenta jaka jest polityka miasta w zakresie ochrony przyrody i ochrony drzew,

stanowiących nie tylko płuca miasta, ale również zabezpieczenie przed powodzią. Radną

interesuje również, dlaczego tak często wydawana jest zgoda na wycinanie drzew, mimo

protestów mieszkańców. Radna wnosi o stworzenie dostępnej online mapy drzew w Krakowie,

zawierającej  aktualny stan drzewostanu, planowane działania pielęgnacyjne dla konkretnego

drzewa lub obszaru, datę ostatniej kontroli (drzewostanu), zgłoszone wnioski o wycięcie z

planowanym terminem i uzasadnieniem, wydane decyzje o wycięciu, plany nasadzenia i działań

ochronnych sadzonek i okresu gwarancji udzielonej przez firmę prowadzącą nasadzenia,

nielegalne wycięcia i podjęte działania. Radna liczy, że przy współpracy z Zarządem Zieleni

Miejskiej, zaangażowaniu środowisk aktywistycznych działających na rzecz klimatu i środowiska

w Krakowie, uda się wypracować skuteczniejszą ochronę drzew w mieście i zapobiec wydawaniu

pozwoleń na wycinkę, które godzą w interesy mieszkańców i mieszkanek Krakowa. Radna ma

też nadzieję, że Komisja Ochrony Środowiska Rady Miasta Krakowa zyska większy wgląd i

możliwości decyzyjne jeżeli chodzi o pozwolenia na wycinkę drzew.

Radna Grażyna Fijałkowska w dwóch złożonych interpelacjach pyta Prezydenta czy w

przyszłym roku zostanie wykonany remont ul. Dekerta na odcinku od ulicy Portowej do ulicy

Klimeckiego oraz jaki jest harmonogram prac przy budowie placu zabaw Stacja Wisła na

Zabłociu.

Pełna treść interpelacji jest dostępna TUTAJ.
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